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Nivåvænge Grundejerforening 

Bestyrelsen 

Den 11. september 2021 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde tirsdag den 10. august 2021 

Mødet blev afholdt hos Christine. 

Deltagere: Anne Kofoed; Christine Jensen, Erling Koch-Nielsen, Peter Mandrup Jensen samt Frank 

Rygaard. 

Afbud: Erik Mørup. 

 

1. Forberedelse af generalforsamling tirsdag den 14. september, herunder fordeling af 

opgaver 

Dirigent: Anne har tilsagn fra Carsten Ramhøj om, at han gerne varetager dirigenthvervet. 

Beretningen: fremlægges af Anne, der udarbejder udkast og sender rundt til bestyrelsen for 

bemærkninger. 

Regnskab og budget herunder investeringsplan, fremlægges af Peter. 

Valg til bestyrelsen: alle opfordres til at afsøge, om der skulle være kandidater. 

Andet: Erik medbringer lister til notering af deltagere. Erling medbringer sedler til evt. skriftlige 

afstemninger. 

 

2. Drøftelse af eventuelle forslag fra bestyrelsen - udvikling af kreativt område på 

midterarealet 

Bestyrelsen drøftede arbejdet med projektet indtil nu. Der var stor ros til arbejdet, herunder 

ikke mindst til Marie Things indsats, som bestyrelsen påskønner meget!  

Enighed om, at de to små legepladser skal prioriteres i den kommende periode, så de 

opretholder deres standard (og selvfølgelig sikkerhed). 
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3. Gensidig orientering 

Enighed om, at bl.a. affaldshåndtering, fibernet og el-lade standere skal indgå i bestyrelsens beretning 

til generalforsamlingen. 

Spørgsmålet om ”vandalarmer” blev kort vendt. Der var opbakning til afholdelse af eventuelt 

informationsmøde 

”Store Klippedag” blev drøftet, og afholdes senere på efteråret. 

 

4. Eventuelt, herunder aftale om eventuelt ekstra møde forud for generalforsamlingen 

Afklares når vi nærmer os generalforsamlingen 

 

 

Ref. Peter 


